
Sammanfattning från styrelsemöte den 13 januari 2021

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut och vid årsskiftet var vi 158 medlemmar. Faktura för 
utläggen under SM har skickats in till kassören i SSRK HS

Inkommande Post: 
Remissförlag på nytt samarbetsavtal mellan SSRK, rasklubbarna för Cocker och Springer samt JiS.
Remissförslag på nya jaktprovsregler fältprov för perioden 2023-2026
Remissförslag möjliggöra championat för kryptochid hanhund

Jis har svarat kansliet på samtliga remisser, med kopia till Cocker resp Springerklubben

Hemsidan: Har förberetts för 2021

Avel och hälsa: Valphänvisning, hur ska vi ha det med det egentligen. Det verkar som om många 
uppfödare tycker att det är pinsamt att lägga ut sina kullar, kan ju betyda att man inte har många på 
sin lista. Styrelsen enades om att de ledamöter som nu parar lägger ut sina kullar för att föregå som 
goda exempel. 

Rollbeskrivningar: Vi saknar fortfarande rollbeskrivning på Utbildning och Information

Information från Spanielkommittén:    
Springerklubben vill inte skriva på något samarbetsavtal innan det varit något fysiskt möte.
Den planerade domarutbildningen är flyttad till september

Avklarade Aktiviteter

Kommande aktiviteter:

 Lite lösa trådar finns

Övriga frågor:
Inga övriga frågor till dagens möte

Nästa möte: blir den 17 februari 2021 kl 19.00. 

För anteckningarna 

Biggan 


